



Hotel Information: AIZEN/University of Alabama International Conference on “Emile Zola, Naturalism, and Protest” March 3-5, 2022

Conference participants are encouraged to stay at the Hotel Capstone, which is located on the University of Alabama campus, adjacent to the Bryant Conference Center where the sessions will be held. The AIZEN has blocked 75 rooms at Hotel Capstone at the special rate of \$125-\$155/night + tax from March 2-6, 2022. To receive the special conference rate, enter the group code CCS3321A at the hotel website by February 3, 2022 (<https://www.hotelcapstone.com/>) or by following this link:

<https://be.synxis.com/?adult=1&arrive=2021-03-03&chain=8579&child=0¤cy=USD&depart=2021-03-07&group=CCS3321A&hotel=21565&level=hotel&locale=en-US&rooms=1>

Hotel Capstone, 320 Paul W Bryant Dr, Tuscaloosa, AL 35401

Telephone: (800) 477-2262 or (205) 752-3200

Located on the historic University of Alabama campus and adjacent to the Bryant Conference Center, where AIZEN conference sessions will be held, Hotel Capstone is an excellent choice for lodging during the conference. This full-service newly renovated hotel offers numerous amenities, including free parking during your stay. Check-in at 3 p.m. and check-out at 11 a.m. On site dining is available at Legends Bistro, offering breakfast, lunch, and dinner. Tuscaloosa has many wonderful restaurants within easy distance of the hotel by Uber or Lyft: Five, River, 301 Bistro, Chuck’s Fish, R. Davidson Chophouse, Evangeline’s, La Hacienda, DePalma’s Italian Grill, Side by Side, Another Broken Egg Café, etc.

Note that the Birmingham International Airport is 60 miles from Tuscaloosa and the hotel does not provide a shuttle. Conference participants may want to rent a car, or reserve the Scuttle Shuttle. One-way Scuttle Shuttle fare is \$79 (\$149 round trip) and can be reserved at <https://www.scuttleshuttle.com/>. If you are planning to participate in the optional Birmingham Civil Rights Tour on Sunday March 6, please consult the AIZEN website for further information about reservations and PayPal payment.

**Informations sur l'hôtel: Colloque International AIZEN/Université de l'Alabama
"Émile Zola, Naturalisme et Contestation" du 3 au 5 mars 2022**

Nous encourageons les participants à séjourner à l'hôtel Capstone situé sur le campus de l'Université de l'Alabama et attenant au centre de conférence Bryant où se tiendront les séances. L'AIZEN a réservé 75 chambres à l'hôtel Capstone au tarif spécial de \$125-\$155/nuit+taxe du 2 au 6 mars 2022. Afin de bénéficier de ce tarif spécial, veuillez saisir le code CCS3321A sur le site internet de l'hôtel avant le 3 février 2022 (<https://www.hotelcapstone.com/>) ou en vous rendant à l'adresse suivante:

<https://be.synxis.com/?adult=1&arrive=2021-03-03&chain=8579&child=0¤cy=USD&depart=2021-03-07&group=CCS3321A&hotel=21565&level=hotel&locale=en-US&rooms=1>

Hôtel Capstone, 320 Paul W Bryant Dr, Tuscaloosa, AL 35401
Téléphone: (800) 477-2262 ou (205) 752-3200

Situé sur le campus historique de l'Université de l'Alabama et attenant au centre de conférence Bryant où se tiendront les séances de la conférence AIZEN, l'hôtel Capstone est le logement idéal pendant la conférence. Cet hôtel récemment rénové offre une gamme complète de services, dont un parking gratuit, lors de votre séjour. Arrivée à partir de 15h00 et départ jusqu'à 11h00. Vous pourrez vous restaurer sur place au *Legends Bistro*, un restaurant offrant le petit-déjeuner, le déjeuner et le dîner. Vous trouverez également de nombreux restaurants excellents à Tuscaloosa et facilement accessibles en taxi, *Uber* ou *Lyft*: Five, River, 301 Bistro, Chuck's Fish, R. Davidson Chophouse, Evangeline's, La Hacienda, DePalma's Italian Grill, Side by Side, Another Broken Egg Café, etc.

Veuillez noter que l'aéroport international de Birmingham se situe à environ 95 km (60 miles) de Tuscaloosa et que l'hôtel n'offre pas de navette.

Les participants peuvent louer une voiture ou réserver la navette *Scuttle*. L'aller simple vous coûtera \$79 (\$149 l'aller-retour): vous pouvez faire la réservation sur <https://www.scuttleshuttle.com/>. Si vous avez l'intention de participer à l'excursion facultative des droits civils à Birmingham qui aura lieu le dimanche 6 mars, veuillez consulter le site internet de l'AIZEN pour de plus amples informations au sujet des réservations et du paiement par PayPal.